



天成國際
Tiancheng
International

Press Release Hong Kong

For Immediate Release

Hong Kong Lya Fu +852 2150 0765 | lya.fu@tianchengauktion.com | Renee Ho +852 2150 0764 | renee.ho@tianchengauktion.com
Shanghai Caroline Chen | +86 21 5153 1511 | caroline.chen@tianchengauktion.com

天成国际：天然翡翠项链及戒指套装 以HK\$92,040,000 / US\$11,800,000成交

*** * 创翡翠蛋面套装世界拍卖纪录 * ***



香港，2014年12月7日 今天下午拍卖之天然翡翠配钻石吊坠项链及戒指套装，现场竞投气氛非常激烈，由第一口价 5,500 万港元开始竞投，经过 10 口叫价后，最终由一名电话买家以 7,800 万港元成功投得，加上买家佣金，成交价高达 HK\$92,040,000 / US\$11,800,000，打破翡翠蛋面套装世界拍卖纪录。

天成国际董事总经理汪洁表示：「此条天然翡翠项链及戒指套装以亮丽成绩落锤，对此天成国际与买、卖双方对此成绩都感到非常满意，可谓是一次十分圆满之拍卖。而且此为拍卖史上第一次有命名权之翡翠珍品，购得此拍品之买家能命名此瑰宝，将独一无二的名字传承后世，对于能促成是次别具意义的交易，我们心感荣幸！」

天成国际珠宝部董事杨俊贤先生(Stewart Young)表示：「很高兴见证来自中港台、以及世界各地之收藏家热烈竞投，足证市场对高端珠宝的需求强劲，并再次肯定我们一直采取的高端珠宝策略路线。此项链及戒指共十一颗翡翠珠子蛋面均华光满溢，碧绿欲滴，色泽均匀，质地细腻，最大的一颗达 25.10 x 20.39 x 8.55 毫米。寻找一颗如此饱满莹润的珠子已属难能可贵，现在配对成十一颗，更为万中无一，珍罕绝伦。」

TIANCHENG INTERNATIONAL:

Magnificent Natural Jadeite Pendant Necklace and Matching Ring

SOLD FOR: HK\$92,040,000 / US\$11,800,000

****SETTING A NEW WORLD RECORD FOR CABOCHON JADEITE SUITE****



Hong Kong, 7 Dec 2014 Today at Tiancheng International Jewellery and Jadeite auction, a magnificent Natural Jadeite Pendant Necklace and Matching Ring was sold. Bidding opened at HK\$55 million, after a total of 10 furious bids, the necklace was **eventually sold at an astonishing hammer price of HK\$78 million, HK\$92.04 million / US\$11.8 million including buyer's premium, setting a new world record for cabochon jadeite.**

Wang Jie, Managing Director of Tiancheng International, comments on the auction today, "It was a great success. We are very delighted with the outstanding result of this necklace set. Tiancheng International, the buyer and the consignor are excited by the fetched price. This magnificent jadeite necklace set will be inherited with a unique name entitled by the buyer. We are extremely proud to achieve this important deal."

Mr. Stewart Young, Director of Tiancheng International's Jewellery Department, remarks, "We are very pleased to see such an enthusiastically-received sale today, with bidders joining from China, Hong Kong, Taiwan and the rest of the world. The heated bidding tells the market's strong demand for the high-end jewellery, testifying the success of Tiancheng International's focus on such a niche. Of captivating translucency and fine texture, every cabochon emanates spectacular sheen, with size measuring up to 25.10 x 20.39 x 8.55mm. It is extremely exquisite to match eleven full-bodied cabochons of similar size and luminous saturation, making this an astonishing treasure of impeccable quality."